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MAS vydává také Zpravodaje o své 

činností, na tom se nic nemění. Tento 

„plátek“, tedy MASLABÁK, bude 

rozesílán pouze elektronicky a bude 

sloužit ke sdělení podrobnějších 

informací, abyste Vy členové (příznivci a 

přátelé) byli jaksepatří „v obraze“. 

 

Tak tedy – náš MASLABÁK je tady, snad se Vám bude líbit a pokud 

budete mít nápad na vylepšení, nebo článek, či reportáž  - sem 

s tím !!! Ozvěte se. 

Úvodem 

Jak se blíží konec roku, přichází to krásné období vánočních svátků, období klidu, míru a 

spokojenosti. Ale pro nás toto období znamená i přípravy na nadcházející rok, a že toho není 

málo. Tedy v tomto čísle se dozvíte co se na nás/na Vás chystá v roce příštím a také co se 

vlastně stalo v roce brzy minulém.  

Vážení přátelé, 

je tu opět náš „MASLABÁK“ (občasník pro členy a příznivce MAS 

Labské skály), prostřednictvím kterého Vás seznámíme s novinkami 

z naší—Vaší MAS. 
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Shrnutí roku 2016 

Dne 20.12.2016 přišlo oznámení ze 

systému MS2014+, že Strategie (SCLLD) 

MAS Labské skály splnila podmínky věcného 

hodnocení a byla tedy schválena!!!! 

V posledních měsících jsme věděli, že se tento 

okamžik blíží. Tak máme první výzvy v přípravě. 

Z Operačního programu Zaměstnanost je ve fázi 

přípravy výzva na Prorodinná opatření (příměstské 

tábory, dětské skupiny). Připravujeme výzvy 

z Programu rozvoje venkova pro zemědělce a 

podnikatele ve venkovském území, je rozpracovaná 

příprava projektu na likvidaci a omezování 

invazivních druhů rostlin. Z IROP začíná intenzivní 

příprava na výzvy k předkládání žádostí na 

„bezpečné chodníky a jiná opatření v obcích“, výzvy 

pro školy a výzvy pro zodolnění zázemí hasičských 

jednotek vybrané kategorie (více v programovém 

rámci SCLLD – na stránkách MAS)  

 

Seminář k přípravě projektů na bezpečnostní 

opatření již proběhl a pevně doufám, že obce své 

projekty připravují. Seminář pro opatření „Kvalitní 

školy pro všechny“ se koná 17.1.2016 na Jílovském 

zámku. Všichni, kdo mají zájem podat žádost do 

plánované výzvy na toto opatření by měli seminář 

absolvovat a projekty začít neprodleně připravovat. 

Další semináře k předání informací před 

vyhlášením výzev budeme postupně organizovat. 

Dlouhým procesem schvalování SCLLD jsme 

ztratili dost cenného času. Jsme vázáni milníky, 

které musíme do roku 2018 splnit. Proto není čas 

otálet. O všem Vás budeme informovat, čtěte 

prosím e-mailovou korespondenci a sledujte naše 

internetové stránky. Prokázali jsme, že je naše vize 

životaschopná a máme možnost využít téměř 80 

milionů ve prospěch našeho území. Nesmíme tuto 

šanci zahodit, promarnit. Proto spolupracujme a 

společně dokažme, že si tuto příležitost zasloužíme.  

Nejdůležitější zpráva tohoto roku  
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 Dne 29.1.2016 jsme podali žádost o realizaci Strategie SCLLD MAS Labské skály. 

 Od února jsme začali realizovat projekt MAP rozvoje vzdělávání pro ORP Děčín, který se přes 

počáteční problémy a zdržení velmi dobře rozběhl a v současné době je realizován podle plánu. 

 Od března jsme začali realizovat projekt MAP rozvoje vzdělávání pro ORP Ústí nad Labem, který 

„běží“ úspěšně podle plánu. 

 Od května do listopadu probíhala v naší MAS kontrola Nejvyššího kontrolního úřadu ČR v rámci 

celostátní kontrolní akce na využití finanční podpory z Programu rozvoje venkova v plánovacím 

období 2007–2013 (2015) metodou Leader. Naše MAS obstála velmi dobře a ve všech 

kontrolovaných oblastech nebylo NKÚ shledáno pochybení, či porušení Pravidel, nebo zákonů. 

 MAS pomáhala obcím se zpracováním žádostí o dotaci z národních zdrojů, které byly úspěšné (Obec 

Telnice – vitrážová okna v kostele sv. Josefa, Obec Malé Březno – Rekonstrukce kaple, Obec Dobrná 

– rekonstrukce kaple, Obec Dobrná - Hřišťátko pro všechny kamarády). 

 MAS koordinovala a napomohla s tvorbou Strategických plánů obcí Ryjice, Petrovice a Libouchec a 

s tvorbou Strategie Mikroregionu Labské skály na období 2017-2023. 

 MAS koordinovala a napomohla se zpracováním Komunitního plánu obce Libouchec a jejího 

spádového území a obce Telnice. 

 Manažerky MAS Ing. Jana Dyršmídová, Petra Šofrová, Hana Blažková a Jiřina Bischoffiová složily 

úspěšně zkoušku manažerských dovedností v projektovém řízení PRINCE 2 Foundation. Nabyté 

vědomosti využijeme v řízení projektů MAS a také se o ně podělíme se zájemci na semináři, který 

uspořádáme na téma Řízení projektů.  

 1.9.2016 jsme podali Žádost o dotaci na režie MAS („Zlepšení administrativních a řídících schopností 

MAS Labské skály z. s. – I), tato žádost byla 16.11.2016 schválena ŘO IROP. 

 A konečně 20.12.2016 byla oficiálně schválena strategie komunitně vedeného místního rozvoje 

(SCLLD) MAS Labské skály! 

Rok 2016 ve zkratce 



Nadcházející rok 2017 

 Přes Vánoce, tedy do konce roku dořešit přípravu dokumentů k vyhlášení výzev. 

 Hned po Novém roce svolat Výkonný výbor, který schválí harmonogram výzev, a další 
potřebné dokumenty. 

 Schválené dokumenty (Interní postupy, fiche, harmonogramy), předat ke schválení na Řídící 
orgány Operačních programů. 

 Po schválení vyhlásit výzvy (OPZ, PRV, IROP). 

 Pokračovat v přípravě klíčového projektu MAS na likvidaci křídlatky. 

 V prvním čtvrtletí 2017 uspořádat Valnou hromadu, kde bude schválena změna stanov (počet 
členů výběrové komise musí být navýšen). 

 Pokračovat v projektech MAP podle plánu (budování vzdělávacích kapacit a tvorba akčního 
plánu, aktualizování strategického rámce a investičních priorit). 

 Realizovat semináře k postupně vyhlašovaným výzvám. 

 Provádět poradenskou a konzultační činnost k projektům. 

 Plnit povinnosti udržitelnosti SPL – Labské skály hrají PRIM (monitoring projektů), nad 
rámec realizace SCLLD. 

 Pomáhat obcím se zpracováním Strategických plánů (Horní Habartice, Dobrná a zřejmě 
Chuderov). 

 Zpracování žádostí do národních programů pro obce v rámci možné personální kapacity MAS. 

Co je třeba udělat: 
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 Protože již máme schválenou SCLLD je třeba posílit náš tým o asistenta vedoucí SCLLD. 

 Jde o administrativní práci (archivace dokumentů, kompletace dokumentů, evidence pošty a 

další kancelářské práce). Pokud víte o vhodném člověku předejte na nás kontakt. Potřebujeme 

takového pracovníka (pracovnici), který bude mít o práci v kanceláři MAS opravdový zájem. 

Podmínka zaměstnání u MAS je souhlas a podepsání etického kodexu zaměstnance MAS. 

 Jak je uvedeno výše je nutné rozšířit Výběrovou komisi. V současné době má VK 6 členů, to je 

bohužel málo, na velký počet plánovaných výzev. Komisi potřebujeme rozšířit o odborníky. 

V rámci standardizace je dovoleno, aby členem VK byl i nečlen MAS, podmínkou je však, že 

musí být z území MAS. Současně by se mělo jednat o osobu, která nebude podávat projekt přes 

Strategii MAS ani nebude zaměstnancem subjektu, který bude projekt podávat, nebude se 

podílet na zpracování projektů pro žadatele. Člen VK musí podepsat etický kodex MAS. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Činnost Výběrové komise se předpokládá v druhém čtvrtletí 2017 a je finančně ohodnocena (na 

 DPP podle odpracovaných hodin). 

Co je důležité 

Potřebujeme tedy:  

 Odborníka na oblast vzdělávání 

 Odborníka na projektovou činnost (pozor nesmí se podílet na 

projektování záměrů, na které bude žádáno přes SCLLD) 

 Odborníka na oblast zemědělství (nesmí být sám žadatelem, ani 

být se žadatelem personálně, či osobně propojen)  

 Odborníka na oblast životního prostředí (nesmí být sám žadate-

lem, ani personálně či osobně propojen se žadatelem)  



Závěrem 
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Tak to by bylo,  
 víc se už do našeho MASLABÁKA nevejde, je zde uvedeno to 
nejdůležitější - takže další informace příště. 
 
 
 
 Vážení přátelé, přejeme Vám my z kanceláře MAS Labské skály 
klidné a šťastné prožití letošních Vánoc a do Nového roku 2017 hodně 
zdraví, elánu a nápadů!!!! 
             Za tým MAS Labské skály Jiřina Bischoffiová  


